
 

 

 

逕啟者 

 

有鑑於本港新冠肺炎疫情因 Omicorn 變異毒株而急速惡化，僅此籲請本會會員配合特區

政府防疫政策，接種疫苗，保障健康生活，同時留意政府稍後推行的全民檢測安排，期

望疫情可盡快受控，恢復正常的活動安排。 

 

政府基於抗疫在 2022 年 1 月 7 日宣佈關閉所有體育處所，相信已嚴重影響本會屬會的有

效運作。於徵得執行委員會同意；決定 2022 年本會團體會員辦理重新註冊時，豁免全部

團體會員的重新註冊費用。惟團體會員會籍並不會自動延續，會員仍需按日後發出的「中

國香港柔道總會團體會員重新註冊通告」的指示辦理並完成相關手續，敬請垂注。 

 

若有疑問或查詢，請與本會秘書處聯絡。 

 

 

 此 致 

全體團體會員 

 

 

 

 

 

 

 

中國香港柔道總會 

會長 貝鈞奇啟 

2022 年 3 月 4 日 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

March 4, 2022 

 

 

Dear All members, 

 

In view of the development of epidemic is rapidly deteriorating by Omicron variant, our 

Association would like to take this opportunity to appeal that all members are encouraged to 

cope with the pandemic by conforming to the Epidemic Prevention Policy of HKSAR and 

vaccination, and please obey relevant regulations of Compulsory Universal Testing, hope the 

fifth wave of the epidemic could be gradually subsiding, all activities resume normal. 

 

The operation of all members of our Association would be affected owing to the closure of all 

Sports Premises under the epidemic prevention measure of HKSAR. Therefore, the Executive 

Committee Board has endorsed the waiver of 2022 membership renewal fee. However all 

members would complete the re-registration procedure in accordance with the upcoming 

official announcement regarding memberships renewal. 

 

Should you have any queries to the above, please do not hesitate to contact the Secretariat at 

2504 8360. 

 

Yours Sincerely,   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PUI Kwan Kay SBS 

President 

The Judo Association of Hong Kong, China 

 

 

 


